
Informacja z działalności Burmistrza Orzysza pomiędzy  

sesjami  Rady Miejskiej   Orzyszu 

za okres: 26.10.2022 r. – 29.11.2022 r. 

 

1. 26 października   – odbył się odbiór drogi w Grzegorzach przez kontrolerów z Departamentu 

Infrastruktury i Geodezji Urzędu Marszałkowskiego. 

2. 27 października  – odbył się odbiór podjazdu dla niepełnosprawnych przy ZS-P w Okartowie. 

3. 27 października – uczestniczyłem w webinarium online nt. „ Turystyka nas inspiruje. Turystyka 

wiejska”. 

 

4. 27 października – odbyło się spotkanie online – dot. Społecznej Inicjatywy Mieszkaniowej. 

5. 27  października – uczestniczyłem w  spotkaniu   z mieszkańcami Orzysza na hali MOSiR ws. 

podwyżek cen ciepła, w spotkaniu uczestniczyli Prezes i pracownicy Przedsiębiorstwa Usług 

Komunalnych. 

6. 28 października – uczestniczyłem w Radzie Nadzorczej PUK. 

7. 28 października – razem z Zastępczynią, Przewodniczącą Rady Miejskiej i Wicestarostą 

uczestniczyłem w obchodach Złotych Godów. 18 par małżeńskich zostało wyróżnionych przez 

prezydenta RP medalami. 

8. 29 października – Zastępczyni uczestniczyła w Inauguracji Uniwersytetu Dziecięcego w 

Bibliotece Polany Kultury. 

9. 02 listopada  – w Urzędzie Marszałkowskim w Olsztynie uczestniczyłem w spotkaniu 

koordynacyjnym nt. przewozów pasażerskich na terenie naszej Gminy.  

10. 03 listopada – w Bibliotece Polany Kultury odbyła się konferencja konsultacyjna pn. „ Program 

współpracy z organizacjami pozarządowymi”. 

11. 03 listopada– pani Sekretarz uczestniczyła w spotkaniu online nt. inwestycji kolejowych CPK. 

12. 04 listopada – uczestniczyłem w Radzie Społecznej Ośrodka Zdrowia. 

13. 07 listopada – uczestniczyłem w spotkaniu online nt. „ Tworzenia lokalnych Partnerstw Wody”. 

14. 08 listopada - uczestniczyłem w Zarządzie Stowarzyszenia Wielkie Jeziora Mazurskie w 

Mikołajkach. 

15. 08 listopada  – uczestniczyłem w spotkaniu z dowódcą Rumuńskim    oraz z-cą dowódcy USA 

wojsk NATO stacjonujących w Bemowie Piskim.  



16. 08 listopada – wraz z Przewodniczącą Rady Miejskiej w Orzyszu przekazałem dla Komendanta 

Powiatowego Policji w Piszu insp. Marcina Kubasa oraz asp. szt. Łukasza Kaweckiego 

Komendanta Komisariatu Policji w Orzyszu narkotesty, które służyć będą orzyskim 

funkcjonariuszom. 

17. 09 listopada – w trybie online uczestniczyłem w Zgromadzeniu MZM – GO w Giżycku.  

18. 09 listopada – uczestniczyłem w konsultacjach dotyczących przebiegu wschodniej części drogi 

wodnej „Pętla Mazurska”. Organizatorem konsultacji było  Ministerstwo Infrastruktury i Wody 

Polskie. 

19. 09 listopada – uczestniczyłem w spotkaniu z lekarzami z naszego Ośrodka Zdrowia. 

20. 10 listopada – uczestniczyłem w uroczystym zakończeniu remontu i przekazaniu cmentarza 

pierwszowojennego pod opiekę mieszkańców wsi Cierzpięty. 

21. 10 listopada  – odbył się VI Bieg Nocy Listopadowej, który zgromadził ponad  300 uczestników, 

organizatorem biegu jak co roku był MOSiR. 

22. 11 listopada - razem z panią Przewodnicząca Rady Miejskiej oraz z przedstawicielami władz 

samorządowych, służb mundurowych, duchownych, zaproszonych gości i mieszkańców Orzysza 

uczestniczyłem w uroczystościach Święta Niepodległości pod pomnikiem 1920 w Orzyszu. 

23. 11 listopada  – na zaproszenie Wojewody Warmińsko - Mazurskiego Artura Chojeckiego 

wspólnie z Panią Jadwigą Gryncewicz wziąłem udział  w uroczystej gali z okazji 104. Rocznicy 

Odzyskania przez Polskę Niepodległości. Podczas uroczystości zostaliśmy odznaczeni przez Pana 

wojewodę Złotymi Medalami za Długoletnią Służbę. 

24. 14 listopada – razem z Zastępczynią i dyrektor Ośrodka Zdrowia wyjechałem do Delegatury 

Oddziału NFZ w Ełku. 

25. 15 listopada  – uczestniczyłem w  gali jubileuszu konkursu towarzystwa urbanistów polskich w 

konkursie „NA NAJLEPIEJ ZAGOSPODAROWANĄ PRZESTRZEŃ PUBLICZNĄ”. Gmina Orzysz 

otrzymała wyróżnienie  za projekt "Modernizacja Ogródka Jordanowskiego w Orzyszu", 

zrealizowanego w ramach programu INTRREG LITWA-POLSKA. 

26. 16 listopada – uczestniczyłem w posiedzeniu Zarządu Stowarzyszenia WJM w Mikołajkach. 

27. 16 listopada – uczestniczyłem w Radzie Budowy MOR Okartowo. 

 

28. 16 listopada – spotkałem się z panem Józefem Koc ws. Ośrodka Zdrowia. 

29. 16 listopada – uczestniczyłem w zebraniu sprawozdawczo- wyborczym Polskiego Związku 

Emerytów, Rencistów i Inwalidów Zarząd Koło w Orzyszu. 



30. 16 listopada – na hali MOSiR w Orzyszu odbyło się spotkanie informacyjne dot. budowy 

mieszkań w ramach Społecznej Inicjatywy Mieszkaniowej. 

31. 17 listopada – uczestniczyłem w spotkaniu online nt. „ wykorzystanie potencjału turystyki i 

uzdrowisk”. 

32. 17 listopada – uczestniczyłem w spotkaniu z doktorem Sebastianem Bilskim ws. Ośrodka 

Zdrowia w Orzyszu. 

33. 17 listopada – uczestniczyłem w zebraniu sołectwa Klusy, na którym została odwołana Pani 

Sołtys Agnieszka Dąbrowska – Mróz. 

34. 17 listopada – Zastępczyni uczestniczyła w zebraniu sołeckim w Wierzbinach, zebranie 

dotyczyło wyboru członka Rady Sołeckiej. 

35. 18 listopada – w Urzędzie Marszałkowskim w Olsztynie razem z panią Skarbnik  podpisaliśmy  

umowę na dofinansowanie zagospodarowania terenu plaży wiejskiej  w Okartowie. Koszt 

inwestycji to 174.000 tys. zł, z czego dofinansowanie wynosi ponad 110.000 tys. Druga 

podpisana umowa dotyczyła budowy sieci wodno - kanalizacyjnej w miejscowości Ublik na 

łączną kwotę  2. 938.000 zł. Dofinansowanie z PROW 2014-2020 wynosi ponad 2. 887.000 zł., 

nasz wkład 51 000zł. 

36. 18 listopada – uczestniczyłem w Radzie Nadzorczej PUK. 

37. 21 listopada – uczestniczyłem w spotkaniu  online w Forum Gmin Poligonowych. 

38. 21 listopada -  razem z Zastępczynią uczestniczyłem w spotkaniu z dwiema lekarkami z Ukrainy  

zainteresowanymi pracą w naszym Ośrodku Zdrowia. 

39. 22 listopada – uczestniczyłem w spotkaniu z Rada Sołecką sołectwa Nowe Guty oraz 

pracownikami MOPS, spotkanie dotyczyło osoby bezdomnej przebywającej w tej miejscowości. 

40. 23 listopada – uczestniczyłem w spotkaniu na terenie Rostek Skomackich z Nadleśniczym 

Nadleśnictwa Drygały Andrzejem Czerepko w sprawie ustalenia przebiegu granic. 

41. 23 listopada – razem z Zastępczynią uczestniczyłem w obchodach 90 – tych urodzin pani Teresy 

Rybińskiej jednej z naszych „ Orzyszanek”. 

42. 24 listopada – odbył się odbiór drogi w Cierzpiętach dofinansowany z funduszy Nadleśnictwa 

Giżycko. 

43. 24 listopada – razem z panią Sekretarz oraz Prezesem PUK uczestniczyłem w spotkaniu nt. 

fotowoltaiki. 

44. 24 listopada – razem z Zastępczynią uczestniczyliśmy w uroczystościach obchodów  10 – lecia 

istnienia Klubu Seniora oraz  podsumowaniu Ich projektu "Bo kto, jak nie my". 



45. 24 listopada – w bibliotece Polany Kultury  odbyły się konsultacje społeczne, dotyczące dwóch 

nowych inwestycji, dla których opracowywana jest dokumentacja techniczna. Dokumentacja 

projektowa dotyczy: budowy tężni solankowej oraz  zagospodarowanie przestrzeni publicznej – 

„Skweru Kajki” przed przystankiem autobusowym w Orzyszu. 

46. 25 listopada – uczestniczyłem w spotkaniu konsultacyjnym z przewoźnikiem dot. transportu 

publicznego w Gminie Orzysz. 

47. 25 listopada – razem z panią radną Elżbietą Bartkowską oraz naszymi lokalnymi 

przedsiębiorcami uczestniczyłem w spotkaniu z Przewodniczącym Zarządu MZM- GO 

Wojciechem Ogłuszka w siedzibie związku w Giżycku w sprawie zasad odbioru śmieci dla 

małych i mikro przedsiębiorców. 

48. 28 listopada – razem z panią Sekretarz uczestniczyłem w Walnym Zebraniu Stowarzyszenia 

WJM w Mikołajkach. 

49. 29 listopada – razem z Zastępczynią spotkałem się z Dyrektorem warmińsko m- mazurskiego 

oddziału NFZ w Olsztynie panem Andrzejem Zakrzewskim. Spotkanie dotyczyło sytuacji w 

Ośrodku Zdrowia w Orzyszu. 

50. 29 listopada – otrzymaliśmy informację z Ministerstwa Infrastruktury i Środowiska o 

pozytywnym rozpatrzeniu wniosku na budowę „ Miasteczka ruchu drogowego”. Wartość 

inwestycji 510 000 zł, dofinansowanie 430 000zł., wkład własny 80 000zł. 

 

 

Burmistrz 

/-/ mgr Zbigniew Włodkowski 


